
1

PROTOKÓŁ  Nr 31/2012 
z posiedzenia 

Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług 
z dnia 8 marca  2012r.

Obecni:

1. Dariusz Kur               -  Przewodniczący Komisji
2. Henryk Wójcik          -  Zastępca Przewodniczącego
3  Aleksandra Świeżak  -  Członek Komisji
4. Danuta Opłotna         -  Członek Komisji
5. Adam Wojtyra           -  Członek  Komisji

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek:

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
2. Sprawy różne.

Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1. 

Protokół nr 30/2012 z posiedzenia komisji, które odbyło się w dniu 
27.02.2011r., został przyjęty. 

Ad 2.
Radny Adam Wojtyra poinformował, iż warto byłoby, aby Gmina Tłuszcz 
zainteresowała się możliwością wynajęcia do prac melioracyjnych koparką ze 
Starostwa Powiatowego w Wołominie. Po odbytych rozmowach z radnymi 
powiatowymi Pan Wojtyra posiada informację, iż wypożyczenie maszyny 
odbywałoby się w ramach uzupełnienia zużytego paliwa (zwracając koparkę do 
właściciela musiałaby mieć ona napełniony całkowicie bak paliwem). Na chwilę 
obecną jest stosunkowo nieduże zainteresowanie innych gmin wypożyczaniem 
sprzętu, jednakże może się to bardzo szybko zmienić w niedługim czasie. 
Dlatego radny sugeruje podjęcie przez kompetentne osoby z ramienia Gminy, 
aby przeprowadziły stosowne rozmowy ze Starostwem, których wynikiem 
byłoby porozumienie na temat współpracy.  Następnie Rada Miejska w 
Tłuszczu podjęłaby stosowną uchwałę na podstawie której uregulowane 
zostałaby zasady wypożyczania sprzętu ze Starostwa Powiatowego.

Radna Danuta Opłotna, uważa, iż na najbliższe posiedzenie Komisji Rolnictwa, 
Handlu i Usług zaprosić Pana Makiełę z Zarządu Urządzeń Wodnych i 
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Melioracji, aby poinformował, jak wygląda sprawa oczyszczania kolejnego 
odcinka rzeki Cienkiej, gdyż  mogą pojawić się środki finansowe do 
rozdysponowania.

Komisja postanowiła zaprosić Pana Andrzeja Makiełę na posiedzenie w dniu 
21.03.2012r. o godz. 8.30.

Radny Wójcik wspomniał o pomyśle, który znalazł zastosowanie w 
Wielkopolsce  odnośnie pozyskiwania dofinansowania w ramach PROWU na 
wiatraki wytwarzające energię. 
Radni zastanawiali się, czy na terenie Mazowsza, Powiatu Wołomińskiego są 
tereny z odpowiednim natężeniem siły wiatru.

Termin kolejnego spotkania komisja ustaliła na dzień 21.03.2012r., godz. 8.30.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji 

Dariusz Kur 
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